
COLLOQUY VOL 201

THE COURT HAVE YOU GOT IT

THE WITNESS DONT HAVE IT SIR NO

DONT HAVE IT

MR MURTAGH WELL HAVE COPY OF IT BUT

ITS NOT THE ONE YOU THAT YOU OFFERED HAVE THE

ONE THAT PAUSE HAD MARKED IT AS GOVERNMENTS

SEVEN ITS THE ONE GOT FROM MR ONEILL

THOUGH

10
THE WITNESS DO YOU WANTMETOLEAVEOR

11
MR MURTAGH INTERPOSING WELL NOT WITHOUT

12
THE EXHIBIT

13
THE WITNESS IS THAT THE ENVELOPE THERE ON THE

14
DESK

CLERK YES SIR
15

16
THE WITNESS WHICH ONE IS THAT MAAM THATS

17
LAYOUT OF THE MACDONALD HOME SHE DREW US

18
DIAGRAM OF THE HOME

19
MR MURTAGH DIDNT SHOW YOU THAT IM SURE

20
OF THAT

21
THE WITNESS NO YOU DIDNT SHOW ME THAT

22
MURTAGH IS IT IN THERE

THE WITNESS LOOKS IN ENVELOPE NO THERES
23

24
NO STATEMENT IN HERE BUT THERES SPECIAL

25
STATEMENT WHERE SHE JUST DID NOTHING BUT DRAW THE
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DIAGRAM OF THE HOME

MR MTJRTAGH WELL THE QUESTION IS DID YOU

OFFER IT OR DID YOU IDENTIFY IT BECAUSE DIDNT

ASK YOU ABOUT IT KNOW THAT

THE WITNESS GAVE IT OFFERED IT TO YOU

CLERK IT WAS ADMITTED INTO EVIDENCE

MR MTJRTAGH THAT NEVER HAD

MR ONEILL YOUR HONOR IF MAY BELIEVE

10 IT WAS FIFTYNINE PAGE STATEMENT THAT WAS CLAMPED

11 BY METAL CLAMP WHICH THE CLERK PROVIDED WHICH WAS

12 MARKED WAS OFFERED AND WAS ADMITTED IT MAY BE BY

13 REFERENCE TO THAT METAL CLAMP AT THE TOP THAT IT CAN

14 BE IDENTIFIED

15 THE WITNESS DONT HAVE IT

16 MR MURTAGH DONT FIND ANY STICKER ON THIS

17 JUDGE BUT THERE IS DIAGRAM

18 THE WITNESS THATS IT

19 MR MURTAGH THATS IT THATS YOUR TEN

20 THE WITNESS THATS THE DIAGRAM OF THE HOME

21 THAT SHE GAVE US

22 MR MURTAGH YOUR HONOR JUST AS AN

23 ADMINISTRATIVE MATTER

24 THE COURT INTERPOSING WELL NOW YOU SAID

25 THAT IT WAS FIFTYNINE 59 PAGE STATEMENT

Case 3:75-cr-00026-F     Document 136-7     Filed 04/17/2006     Page 2 of 54




COLLOQUY VOL 203

MR ONEILL YOUR HONOR THE DEFENDANT

BELIEVE WERE TALKING ABOUT DIFFERENT EXHIBITS

MISUNDERSTOOD HIM TO BE TALKING ABOUT THE NAY

STATEMENT THE TYPEWRITTEN STATEMENT APPARENTLY

ITWAS
THE COURT WELL YOUR EXHIBIT TEN ACCORDING

TO MY NOTES WAS TYPED STATEMENT OF STOECKLEY

DATED MAY 24 1982 THE LAST TWO PAGES OF WHICH WERE

10
IN THE HANDWRITING OF STOECKLEY NOW DO YOU FIND

11
THAT

12 CLERK DO HAVE IT NOW

13
THE COURT WELL DO YOU HAVE THE FIFTYNINE

14 PAGE STATEMENT THATS THE ONE THAT YOU SAID WAS

15 MISSING

16 MR MURTAGH YOUR HONOR MY NOTES

17 MR ONEILL INTERPOSING ITS THIRTYNINE

18 PAGES YOUR HONOR THIRTYNINE NOT FIFTYNINE

19 THE COURT WELL REGARDLESS OF HOW MANY PAGES

20 DO YOU STILL HAVE IT

21 MR ONEILL HAVE COPY YOUR HONOR

22 DONT HAVE THE ORIGINAL

23 THE COURT WELL LET ME ASK THE CLERK DO YOU

24 HAVE DEFENDANTS EXHIBIT 10

25 CLERK YES SIR IDO
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THE COURT IS IT TYPED STATEMENT OF

STOECKLEY DATED MAY 24 1982

CLERK HELENA STOECKLEY RIGHT

MR MURTAGH JUDGE THERE ARE SEVERAL AS

UNDERSTAND IT STATEMENTS OF MAY 24TH 1982 THE

THIRTYNINE PAGE ONE IN MY NOTES IS DEFENDANTS

EXHIBIT 12

THE COURT WELL MY NOTES IC THAT DEFENDANTS

10 EXHIBIT 12 HAD THAT DATE BUT WAS THIRTYNINE PAGE

11 STATEMENT OF STOECKLEY AND WAS SIGNED BY HER

12 MR MURTAGH OKAY NOW THINK REMEMBER

13 ASKING MR GUNDERSON ABOUT THAT STATEMENT AND

14 GUESS ID JUST LIKE TO VERIFY WITH THE CLERK THAT

15 SHES GOTTEN IT BACK IF ITS THAT ONE DO PLEAD

16 GUILTY TO IT

17 CLERK HAVE THAT

18 THE COURT NOW DONT RECALL ANY EXHIBIT

19 RELATING TO DIAGRAM OF THE HOUSE

20 THE WITNESS THE INSIDE OF THE FLOOR PLAN SIR

21 THE COURT WHAT STATEMENT WAS THAT ATTACHED TO
444

22 THE WITNESS TU PART OF THE ITS PART OF

23 THE STATEMENT ON THE 24TH SIR

24 THE COURT OH

25 THE WITNESS AND REFERRED TO THAT DURING
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TESTIMONY AS THE LAST TWO PAGES WERE HANDWRITTEN BY

HERE BELIEVE

THE COURT SO THAT WAS EXHIBIT 10

CLERK YES SIR TEN IS THE ONE THAT WAS

MISSING

THE COURT ALL RIGHT ANYTHING ELSE FROM THIS

WITNESS

MR MURTAGH NO YOUR HONOR THANK YOU

10 THE COURT ALL RIGHT WELL TAKE RECESS

UNTIL THREETHIRTY11

12 WITNESS EXCUSED 315 PM
13 SHORT RECESS 315 332
14

15 WHEREUPON

16

17 PRINCE BEASLEY

BEING FIRST DULY SWORN WAS

19 EXAMINED AND TESTIFIED AS

20 FOLLOWS

21

22 DIRECT EXAMINATION BY MR ONEILL

23 MR BEASLEY COULD YOU TELL THE COURT WHERE YOU LIVE

24 AND WHAT YOU DO

25 IM RETIRED POLICE OFF LIVE IN RAEFORD
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NORTH CAROLINA AT THIS TIME

ARE YOU RETIRED FROM THE FAYETTEVILLE POLICE

DEPARTMENT

YES AM

MR BEASLEY DURING THE TIME YOU WERE WORKING FOR THE

FAYETTEVILLE POLICE DEPARTMENT DID YOU COME TO KNOW

SOMEBODY NAMED HELENA STOECKLEY

YES DID

10 MR ONEILL MAY EXHIBIT ONE BE PLACED

11
BEFORE THE WITNESS DEFENDANTS EXHIBIT PLEASE

12 CLERK HANDS SAME TO WITNESS

13
MR ONEILL MR BEASLEY WOULD ASK YOU TO EXAMINE

14 DEFENDANTS EXHIBIT WHICH IS PHOTOGRAPH AND ASK

15 YOU WHETHER YOU CAN IDENTIFY THE PERSON WHO IS

16 DEPICTED IN THAT PHOTOGRAPH

17 WITNESS PERUSES PHOTOGRAPH ITS HELENA STOECKLEY

18 THANK YOU HOW WAS IT THAT YOU ORIGINALLY CAME TO

19 KNOW HELENA STOECKLEY

20 SHE WAS TURNED OVER TO MEIN 1969 BY ANOTHER POLICE

21
OFFICER THAT WAS WORKING NARCOTICS AS AN INFORMANT

22 DO YOU MEAN BY THAT THAT SOME OTHER POLICE OFFICER

23 HAD USED HER AS AN INFORMANT

24 PRIOR TO THE TIME HAD HER YES SIR

25 AND THEN YOU BEGAN USING JIER AS AN INFORMANT AFTER HE
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HAD

THATS CORRECT

YOU WERE ON THE FAYETTEVILLE POLICE DEPARTMENT

WERENT YOU WHEN THE MACDONALD MURDERS OCCURRED

YES WAS

AND YOU HAVE TESTIFIED IN THIS COURT OR ANOTHER

COURTROOM WITHIN THIS BU IN THE COURSE OF THE

CASE CALLED UNITED STATES AGAINST JEFFREY MACDONALD

10
HAVE YOU NOT

YES SIR

12
NOW IM NOT GOING TO GO INTO THAT WITH YOU AGAIN

13
BUT IM GOING TO ASK YOU ABOUT WHETHER OR NOT FOLLOW

14
ING THE TRIAL OF UNITED STATES VERSUS MACDONALD YOU

15
ENGAGED IN AN INVESTIGATION OF THE CIRCUMSTANCES OF

16
THE MACDONALD MURDERS

17
YES DID

18
AND DID YOU WORK WITH ANY OTHER INVESTIGATORS OR

19 NEWSPAPER MEN IN YOUR INVESTIGATION

20 YES SIR

21
COULD YOU IDENTIFY THOSE FOLKS FOR THE COURT PLEASE

22
TED GUNDERSON FRED BOST AND RAY SHEDLICK

23 DURING THE COURSE OF THE INVESTIGATION AFTER THE

24
TRIAL NOW IF ASK YOU QUESTION ABOUT THE

25 INVESTIGATION WILL YOU UNDERSTAND THAT IM ASKING
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ABOUT THE INVESTIGATION WHICH YOU CONDUCTED AFTER

THE TRIAL

YES SIR

OKAY DURING THE COURSE OF THE INVESTIGATION DID

YOU MEET WITH HELENA STOECKLEY

YES AIR DID

SID YO MEET WITH HER IN THE COMPANY OF MRS

GUNDERSON

10 NO SIR MET HER ALONE

11 INTERPOSING IM SORRY GO AHEAD IM SORRY

12 MET HER ALONE WHEN FIRST GOT UP WITH HER SHE

13 WAS ALONE WITH HER HUSBAND

14 AND DID YOU INTERVIEW HER ABOUT HER KNOWLEDGE OF THE

15 MACDONALD MURDERS ON ONE OR MORE OCCASION

16 YES HAVE

17 IN SOME OF THOSE INSTANCES DID YOU PREPARE OR DID

18 SHE PREPARE WRITTEN STATEMENTS CONCERNING THE SUBJECT

19 OF THE INTERVIEW

20 YESSIR ALSO HER HUSBAND TOO

21 LAND DO YO HAVE STATEMENTS FROM HER WITH YOU TODAY

22 YES DO

23 BAND YOU BROUGHT THEM PURSUAR TO SUBPOENA SERVED

24 ON YOU BY THE GOVERNMENT

25 YES SIR
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WONDER MR BEASLEY IF YOU COULD MAKE THOSE

AVAILABLE TO THE COURT AT THIS TIME

MR ONEILL MAY APPROACH THE WITNESS YOUR

HONOR

THE COURT NODS AFFIRMATIVELY

DEFENDANTS EXHIBITS 21 22

MARKED FOR IDENTIFICATION

10

11
MR ONEILL MR BEASLEY IM PLACING BEFORE YOU

12
FOLDER TO WHICH IS STAPLED THREEPAGE TYPEWRITTEN

13
STATEMENT DATED OCTOBER 23 1980 COUNSEL HANDS

14 SAME TO WITNESS WHO PERUSES SAME WOULD ASK YOU

15 TO EXAMINE THAT AND TELL ME IF YOU COULD IDENTIFY

16
WHAT THAT STATEMENT IS

17 YES CAN

18 WHAT IS THAT MR BEASLEY

19
ITS STATEMENT MS STOECKLEY GAVE ME IN REFERENCE TO

20
THE MACDONALD MURDER CA

21
AND DID SHE GIVE THAT STATEMENT TO YOU ON THE DATE

22
THAT IT BEARS

23 YES SIR

24
AND DID SHE SIGN THAT STATEMENT

25 SHE DID
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MR BEASLEY IM PLACING BEFORE YOU DOCU OR

FOLDER MARKED DEFENDANTS EXHIBIT 22 THE FOLDER

CONTAINS TWOPAGE TYPEWRITTEN STATEMENT WHICH IS

FASTENED BY STAPLES TO THE FOLDER AND IT CONTAINS

AS WELL EIGHT SEPARATE PIECES OF PAPER

CORRECT

WOULD YOU EXAMINE FIRST OF ALL THE STATEMENT WHICH

IS STAPLED TO THE FOLDER AND IDENTIFY THAT PLEASE

10
COUNSEL HANDS FOLDER TO WITNESS WHO PERUSES SAME

YES SIR THATS STATEMENT THAT MADE ALONG WITH

12
MS STOECKLEY IN REFERENCE TO THE STATEMENT THAT SHE

13 GAVE ME

14
AND WHAT WAS THE PURPORT OR PURPOSE OF THAT STATEMENT

15
THERE

16
THE PURPOSE OF THIS STATEMENT

17 YES SIR

18 IN SHOWING WHY HELENA FIRIST CAME TALKING TO ME IN

19 DEPTH ABOUT THE MACDONALD CASE

20 MR MURTAGH COUNSEL COULD WE HAVE THE DATE ON

21 THAT PLEASE

22 THE DATE IS 102780

23 THE COURT AND WHAT WAS THE PRECEDING EXHIBIT

24 NUMBER BEFORE TWENTYTWO THATS THE 102380

25 THREEPAGE STATEMENT
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MR ONEILL TWENTYONE 21
THE COURT TWENTYONE 21

MR ONEILL MR BEASLEY THERE ARE CONTAINED OR

TAKEN FROM THE FILE WHICH YOUVE JUST IDENTIFIED

EXHIBIT 22 FIVE SEPARATE PIECES OF PAPER AND

ID ASK YOU TO EXAMINE EACH OF THEM

MR ONEILL THINK PERHAPS YOUR HONOR WE

MIGHT MARK THEM OR HAVE THE CLERK MARK THEM

10 TWENTYTWO

11
THE COURT INTERPOSING THROUGH

12
MR ONEILL YES SIR MR BEASLEY LET ME

13
HAVE THE CLERK MARK THESE

14
MR MURTAGH YOUR HONOR IVE NO OBJECTION TO

15 THAT BUT IS IT FIVE OR EIGHT PIECES OF

16 PAPER

17 MR ONEILL ITS IT WAS

18 THE COURT INTERPOSING WELL THE TWO PIECES

19 TAKE IT ARE THE STATEMENT YOU SAID IT HAD EIGHT

20 IN IT

THATS21
MR ONEILL CORRECT YOUR HONOR IF

22 MIGHT THERE ARE THESE PIECES OF PAPER AS YET

THE REMAININA THREE PIECES OF
23 ARE

WHICH IM24 PAPER THE FIVE GOING TO ASK THE CLERK

25 TO MARK AS 22 THROUGH OR ARE GOING TO BE

Case 3:75-cr-00026-F     Document 136-7     Filed 04/17/2006     Page 11 of 54




PRINCE BEASLEY DIRECT VOL 212

SUBJECTS OF QUESTIONS RIGHT NOW AND THEN ILL GET

TO THE OTHERS AS SOON AS SOON AS WERE DONE WITH

THOSE FIVE

THE COURT AND THEY ARE IN ADDITION TO THE

TWOPAGE STATEMENT

MR ONEILL YES THEY ARE YOUR HONOR

THE COURT ALL RIGHT

10 DEFENDANIS EXHIBIT 22AE
11 MARKED FOR IDENTIFICATION

12

13 MR ONEILL MR BEASLEY WOULD YOU EXAMINE

14 EXHIBIT 22A AND IDENTIFY IT PLEASE

15 YES SIR THIS IS SIGNED STATEMENT BY ERNEST

16 DAVIS THAT HE WOULD VOL FREE AND VOLUNTARILY

17 ACCOMPANY ME TO CALIFORNIA TO GIVE DETAILED STATE

18 MENT OF WHAT HIS WIFES PARTICIPATION WAS IN THE CASE

19 AND THAT WAS PROVIDED TO YOU BY MR DAVIS

20 YES SIR IT WAS

21 AND THAT WAS SIGNED BY HIM IN YOUR PRESENCE

22 THATS CORRECT

23 AND THATS YOUR SIGNATURE WITNESSING IT

24 THAT IS MY INITIALS

25 WOULD YOU IDENTIFY EXHIBIT 22B PLEASE WHICH IS
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ONEPAGE HANDWRITTEN STATEMENT

YES SIR THATS STATEMENT THAT HELENA SIGNED

AGREEING TO COME BACK TO FAYETTEVILLE WITH ME AND ALSO

WITH HER SON FO PERSONAL THAT CALLED

SHE CALLED ME AND ASKED ME TO DO THIS FAVOR FOR HER

WHICH DID

OKAY WAS THAT STATEMENT TAKEN BY YOU FROM MS

STOECKLEY ON THE DATE THAT IT BEARS

10 CORRECT AND SHE HAS SIGNED IT

11 OKAY

12 MR MURTAGH THE DATE COUNSEL

13 MR ONEILL ITS DATED NOVEMBER 18 1982

14 MR ONEILL MR BEASLEY IM HANDING YOU ONE

15 PAGE SHEET DATED DECEMBER 1980 MARKED EXHIBIT

16 22C AND ASK YOU IF YOU CAN IDENTIFY THIS DOCUMENT

17 COUNSEL HANDS SAME TO WITNESS WHO PERUSES SAME

18 YES SIR THATS ANOTHER STATEMENT THAT MEAN

19 ANOTHER AGREEMENT THAT HELENA SIGNED TO RETURN

20 VOLUNTARILY BACK TO CALIFORNIA TO COMPLETE

21 STATEMENT THAT SHE BEGAN AND HAD TO STOP AND COME

22 BACK TO COURT

23 WAS THAT SIGNED BY HER IN YOUR PRESENCE

24 THAT WAS SIGNED BY HER IN MY PRESENCE YES SIR

IF25 THEY SAY OUR PRESENCE WAS SOMEBODY BESIDES YOU
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OUR PRESENCE TED GUNDERSON ALSO IS ON THERE

OKAY

HE WITNESSED IT ALSO

COULD YOU EXAMINE EXHIBIT 22D ONEPAGE STATEMENT

DATED OCTOBER 21 1980 AND IDENTIFY THAT PLEASE

COUNSEL HANDS SAME TO WITNESS WHO PERUSES SAME

YES SIR THATS ANOTHER SIGNED STATEMENT BY MS

OR PERMISSION BY MRS HELENA DAVIS TO ACCOMPANY ME

10 BACK TO FAYETTEVILLE NORTH CAROLINA FROM WAIHALLA

11 SOUTH CAROLINA ALONG WITH OFFICER FRED MASSEY AND

12 THAT IN REFERENCE TO THE MACDONALD CASE AND

13 THAT WAS ALSO SIGNED BY HELENA DAVIS AND WITNESSED

14 BY ME

15 OKAY ON THE DATE THAT IT BEARS

16 YES SIR

17 EXHIBIT 22E IS ONEPAGE STATEMENT DATED OCTOBER

18 22 1980 COULD YOU IDENTIFY THAT PLEASE COUNSEL

19 HANDS SAME TO WITNESS WHO PERUSES SAME

20 YES SIR THATS AN AGREEMENT THAT HELENA SIGNED TO

21 GO WITH ME OR ACCOMPANY ME TO CALIFORNIA TO GIVE

22 STATEMENT IN DETAIL FOLLOWING THE ONE THAT SHE GAVE

23 ME AND THATS SIGNED BY HELENA AND ITS ALSO ON

24 102280

25 NOW THESE OTHER DOCUMENTS WHICH WERE CONTAINED WITHIN
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EXHIBIT 22 ARE ONEPAGE FORM WHICH APPEARS TO BE

RELEASE ORDER FROM THE CUMBERLAND COUNTY DETENTION

FACILITY AND WAS CONTAINED IN EXHIBIT 22

THATS CORRECT

COULD YOU IDENTIFY THAT PLEASE

YES SIR THATS PART OF THE PAPERS THAT ONE OF

THE PAPERS THAT WAS GIVEN TO ME IN PREPARATION TO

MAKE ERNIE DAVIS BOND TO GET HIM OUT OF JAIL

10 MR MURTAGH IM SORRY DIDNT GET THAT AT

11 ALL

12 TO GET HIM OUT OF JAIL

13 THE COURT ITS ONEPAGE RELEASE ORDER FROM

14 THE CUINBERLAND COUNTY JAIL TO GET ERNEST DAVIS OUT

15 IS THAT WHAT YOU SAID

16 YES SIR

17 MR MURTAGH IM SORRY YOUR HONOR IM JUST

18 HAVING TROUBLE HEARING THE WITNESS

19 THE COURT THATS ALL RIGHT LITTLE LOUDER

20 PLEASE

21 ALL RIGHT SIR

22 MR ONEILL THAT AOCUMENT YOU JUST IDENTIFIED

23 MR BEASLEY WILL BE MARKED FOR THE RECORD AS EXHIBIT

24 22F
25
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DEFENDANTS EXHIBIT 22F
MARKED FOR IDENTIFICATION

MR ONEILL THERE WAS ALSO CONTAINED IN THE FILE

WHICH HAS BEEN MARKED EXHIBIT 22 ONEPAGE YELLOW

SHEET IN HANDWRITING DATED 101781 WHICH WILL BE

MARKED AS EXHIBIT 22G AND WOULD ASK IF YOU COULD

10 IDENTIFY THAT PLEASE

11

12 DEFENDANTS EXHIBIT 22G
13 MARKED FOR IDENTIFICATION

14

15 YES SIR THIS IS STATEMENT THAT TOOK FROM MR

16 NATHAN SPRINGS IN FAYETTEYILLE WHERE HELENA AND

17 ERNEST DAVIS HAD BEEN LIVING FOR LENGTH OF TIME

18 THAT THEY HAD LEFT HITCHHIKING TOWARDS SOUTH CAROLINA

19 AND THAT HE ASSUMED THAT THEY HAD GONE TO SENECA

20 AND CAN READ THE WHOLE THING IF YOUD LIKE ME TO

21 SIR BUT IT

22 INTERPOSING WAS THAT MAINTAINED IN FILE FROM

23 WHICH IT WAS EXTRACTED FOR SOME REASON

24 ID SAY THIS IS JUST MORE OR LESS NOTES OF MY OWN

25 THAT WASNT INTENDING REALLY TO USE ITS FOR MY
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OWN USE

ITM SORRY

FOR MY OWN USE REALLY

AND FINALLY IM HANDING YOU THREEPAGE DOCUMENT

WHICH WEVE MARKED AS EXHIBIT 22H BEARING AN

UNDATED COVER SHEET CAPTIONED REFERENCE TO ATTACHED

BOND AND BOND FORFEITURE TOGETHER WITH TWO YELLOW

SHEET ATTACHMENTS AND ASK YOU IF YOU COULD IDENTIFY

10
THIS DOCUMENT PLEASE

11

12
DEFENDANTS EXHIBIT 22H

13
MARKED FOR IDENTIFICATION

14

15
COUNSEL HANDS SAME TO WITNESS WHO PERUSES SAME

16 YES SIR THATS THE BOND AND THE FORFEITURE THAT

17 WAS ISSUED WHEN ERNEST DAVIS FAILED TO SHOW UP IN

18 COURT

19 OKAY AND YOU MAINTAIN THAT AS PART OF YOUR

20 RECORD IN THIS INVESTIGATION

21 YES DO

22 OKAY THESE WERE DOCUMENTS WHICH YOU ACCUMULATED

23
AND GATHERED DURING THE COURSE OF YOUR INVESTIGATION

24 THOSE DOCUMENTS YOUVE IDENTIFIED HERE THIS AFTERNOON

25 ARENT THEY
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THAT IS CORRECT YES SIR

OKAY YOU FILED OR SIGNED AN AFFIDAVIT OR

DECLARATION WHICH WAS INCORPORATED IN THE MOVING

PAPERS WHICH BRING US HERE TODAY DID YOU NOT

IM SORRY SIR REPEAT THE QUESTION

DO YOU REMEMBER SIGNING AN AFFIDAVIT FOR USE IN COURT

IN THIS COURT PROCEEDING HERE TODAY

OH YES YES SIR

10 AND THE INFORMATION WHICH YOU GOT FOR THAT AFFIDAVIT

11 HOW DID YOU OBTAIN THAT INFORMATION

12 PERTAINING TO WHO

13 TO MS STOECKLEY

14 THROUGH HER THROUGH HER

15 MR ONEILL YOUR HONOR WOULD OFFER IN

16 EVIDENCE AS MR BEASLEYS RECORDS OF THIS INVESTIGATIO

17 EXHIBITS 22 THROUGH 22H AND EXHIBIT 21

18 THE COURT ADMITTED

19 MR ONEILL MR BEASLEY DO THE DOCUMENTS WHICH YOU

20 HAVE JUST IDENTIFIED ARE THEY THE SUM OF ALL THE

21 INTERVIEW MEMORANDA OR STATEMENTS THAT YOU PREPARED

22 CONCERNING INTERVIEWS OF HELENA STOECKLEY

23 THEYRE THAT DID YES SIR THAT TAKE THAT

24 TOOK WAS NOT THE ONLY ONE TO TAKE THEM

25 INTERPOSING UNDERSTAND
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BUT THEY ARE THE ONES IM RESPONSIBLE FOR THEYRE

THE ONES TOOK

VERY WELL

MR ONEILL HAVE NO FURTHER QUESTIONS OF

MR BEASLEY YOUR HONOR

THE COURT WILL THERE BE ANY CROSSEXAMINATION

MR MURTAGH YES YOUR HONOR THERE WILL

THE COURT ALL RIGHT

10

11

12 CROSSEXAMINATION BY MR MURTAGH

13 MR BEASLEY YOU TESTIFIED AT THE TRIAL DID YOU NOT

14 YES DID

15
IN FACT YOU TESTIFIED TWICE DO YOU RECALL THAT

16 NO SIR THINK ONE TIME

17 WELL DO YOU RECALL TESTIFYING IN THE PRESENCE OF THE

18 JURY AND ALSO TESTIFYING OUTSIDE THE PRESENCE OF THE

19 JURY

20 YES BELIEVE DID

21 OKAY WELL FOR THE PURPOSE OF MY CROSSEXAMINATION

22 WHEN REFER TO VOIR DIRE YOUR TESTIMONY ON VOIR DIRE

23 THAT MEANS OUTSIDE THE PRESENCE OF THE JURY

24 SIR CANT RECALL WHAT WAS

25 SAID
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NO IM NOT ASKING YOU WHETHER YOU RECALL MR

BEASLEY IN OTHER WORDS IF ASK YOU LATER ON

TODAY OR WHATEVER DO YOU RECALL TESTIFYING ON VOIR

DIRE MEAN WHEN YOU TESTIFIED OUTSIDE THE PRESENCE

OF THE JURY

YEAH REMEMBER MAYING SOMETHING YES SIR

OKAY DO YOU4ANDERSTAND WHAT IM SAYING THOUGH

YEAH GOT YOU

10 OKAY MR BEASLEY DO YOU RECALL TESTIFYING IN 1979

11 ABOUT LETTER THAT HELENA STOECKLEY HAD SENT TO YOU

12 WHICH YOU COULDNT FIND AT THAT TIME DO YOU RECALL

13 THAT

14 SHE SENT ME COUPLE OF LETTERS WHICH ONE OF THEM

15 SIR TURNED OVER TO THE CID

16 OKAY THATS THE ONE IM TALKING ABOUT

17 YES SIR

18 ALL RIGHT

19 MR MTJRTAGH AND IWONDER IF COULD HAVE THIS

20 MARKED AS GOVERNMENTS 20 THINK AND 21 PLEASE

21

22 GOVERNMENTS EXHIBIT 20 21

23 MARKED FOR IDENTIFICATION

24

25 MR MURTAGH MR BEASLEY LET ME IF MAY AS
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RECALL YOUR TESTIMONY AND CORRECT ME IF IM WRONG

THE GIST OF YOUR TESTIMONY ABOUT THE LETTER WAS YOU

GAVE IT TO THE CID

IDID

DO YOU REMEMBER THE AGENTS NAME

BELIEVE HIS NAME WAS RICHARD MAHON

4AHON
BELIEVE THATS THE WAY YOU SPELL IT

10
OKAY AND YOU DIDNT KNOW WHAT HAPPENED TO THAT

11
LETTER

NO SIR DO NOT
12

13
OKAY WELL LET ME SHOW YOU GOVERNMENTS 20 FOR

14
IDENTIFICATION AND ASK YOU IF YOU RECOGNIZE THAT

15
COUNSEL HANDS SAME TO WITNESS WHO PERUSES SAME

YES SIR THAT LOOKS FAMILIAR TO ME YES SIR
16

17
IS THAT XEROX COPY OF THE LETTER

18
YES SIR IT IS

19
OKAY

20
THERES TWO LETTERS IM SURE BELIEVE WAIT

21
MINUTE LET ME SEE NO MAYBE ITS ONE BUT

22
REMEMBER THE ARTICLES THAT WAS IN IT

23
MR MURTAGH YOUR HONOR IF MAY READING

24
DOCUMENT DEAR DETECTIVE BEASLEY HELLO HOW ARE

25 YOU HOW ARE THINGS GOING WITH THE INTERAGENCY IM
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REALLY SORRY DIDNT GET TO SEE YOU WHEN WAS HOME

THIS TIME WANTED TO SO BADLY BECAUSE IT LOOKS

LIKE THAT MAY HAVE BEEN MY LAST VISIT HOME ALL

EVER DO IN PAYETTEVILLE IS GET IN TROUBLE BEASLEY

WHAT DOES THE CID WANT OF ME DIDNT MURDER

ANYONE ARE THEY GOING TO KEEP HASSLING ME

THERE WAY CAN TAKE POLYGRAPH TO FIND OUT

WHETHER WAS AT MACDONALDS HOUSE OR NOT THE NIGHT

10 OF THE MURDERS WITHOUT THE CID FINDING OUT THE

11
RESULTS THAT REALLY BOTHERS ME ARE THEY STILL

12 SUSPICIOUS OF ME OR CAN COME OUT OF HIDING NOW

13 ONE OF THE AGENTS SAID THEY COULD FORCE ME TO BE

14 FINGERPRINTED IS THAT TRUE KNOW SOUND LIKE

15 AN INVESTIGATOR BUT RIGHT NOW IM LIVING IN CONSTANT

16 PARANOIA AND NEED TO KNOW IF THATS EVEN NECESSARY

17 PLEASE LET ME KNOW ANYTHING HAVE FINAL EXAMS THIS

18 WEEK SO RIGHT NOW IM UP TO MY NECK IN PATROL FRISK

19 ARREST SEARCH AND SEIZURE VICE AND ORGANIZED CRIME

20 ET CETERA DID YOU HAVE TO GO THROUGH ALL OF THAT

21 AMY THE WAY DID YOU EVER BUST DON HARXIS WHEN BE GOT

22 AC HE CAME IN AFTER LEFT BUT HE CALLED ME UP

23 HERE AND WAS APPARENTLY DOING QUITE WELL IN DEALING

24 AROUND TOWN WHILE WAS HOME HEARD THE MAFIA

25 LYNCHED BEATLE OFF FOR BURNING EVERYONE WELL LOVE
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THERES NOT MUCH TO SAY RIGHT NOW PLEASE WRITE SOON

IF AT ALL POSSIBLE EVEN JUST NOTE YOUR HEAD

TOGETHER AND STAY WELL LOVE ALWAYS HELENA

PS PLEASE DONT GIVE THE CID MY ADDRESS ITS

HARD ENOUGH STAYING OUT OF TROUBLE HERE HELENA

STOECKLEY THEN THERES AN ADDRESS PS SAY HELLO

TO RAY DAVIS AND SERGEANT STUDOR FOR

DID SHE WRITE YOU THAT LETTER

10
THAT SOUNDS FAMILIAR YES SIR

11
AND THATS THE POSTMARK IS JANUARY 20TH NASHVILLE

12
1971

13
WELL IM IM ASSUMING THATS THE DATE SIR

14 WELL

INTERPOSING ITS BEEN SO LONG DONT REMEMBER

16 WELL IS THAT ON THE THE ENVELOPE IS ADDRESSED TO

17 YOU ISNT IT

18 YES YES SIR

19
AND WOULD YOU READ THE ADDRESS PLEASE

20 READING ENVELOPE DETECTIVE BEASLEY

21 INTERAGENCY DRUG SQUAD CUMBERLAND COUNTY COURTHOUSE

22 STREET FAYETTEVILLE NORTH CAROLINA

23 OKAY SO THATS BASICALLY THE LETTER

24
THATS BASICALLY YEAH AGREE WITH THAT

25 OKAY MR BEASLEY DID YOU SUBSEQUENTLY YOU SAID
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YOU GAVE THAT LETTER TO AGENT MAHON RIGHT

YES SIR YES SIR

AND DID YOU LATER ACCOMPANY AGENT MAHON TO NASHVILLE

AND LOCATE STOECKLEY

YES SIR DID

AND DID YOU INTERVIEW HER IN NASHVILLE BETWEEN

FEBRUARY 27TH 1971 AND MARCH 1ST 1971

DIDNT INTERVIEW HER BUT ONE TIME IN NASHVILLE

10 LET ME SHOW YOU GOVERNMENTS 21 FOR IDENTIFICATION

11 MR BEASLEY AND ASK YOU IF YOU RECOGNIZE IT

12 COUNSEL HANDS SAME TO WITNESS WHO PERUSES SAME

13 MR MURTAGH YOUR HONOR FOR THE RECORD IVE

14 HANDED THE WITNESS ONE TWO THREE FOUR PAGE

15 UNNUMBERED DOCUMENT AND WOULD ASK YOU MR BEASLEY

16 IF YOU RECOGNIZE THE SIGNATURE ON THE FOURTH PAGE

17 THE COURT THATS MARKED YOUR EXHIBIT 21

18 MR MURTAGH YES YOUR HONOR FOR IDENTIFICATIO

19 THE COURT ALL RIGHT WAS YOUR QUESTION WAS

20 HIS SIGNATURE ON THE FOURTH PAGE

21 MR MURTAGH THAT WAS MY QUESTION YOUR HONOR

22 BUT THE WITNESS SEEMS TO BE READING

23 THE COURT INTERPOSING JUST LOOK ON THE

24 FOURTH PAGE MR BEASLEY

25 MR MURTAGH THE DOCUMENT
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THAT IS MY SIGNATURE YES SIR

IN FACT THATS THE ORIGINAL DOCUMENT IS IT NOT

THATS NOT COPY

YEAH THAT LOOKS ORIGINAL

TILE COURT NOW YOU MAY READ IT ALL IF YOU WANT

TO

MR MURTAGH READ THE WHOLE THING

ALL RIGHT SIR WELL ASSUME THAT IVE SAID WHATS

10 HERE

11
THE COURT ALL RIGHT

12
MR MURTAGH WELL 1R BEASLEY DOES IT APPEAR TO BE

13
XEROX COPY OR

14 INTERPOSING NO NO

15 OKAY

16 IT LOOKS TO ME LIKE ITS THE AUTHENTIC THING TO ME

17 AND DID YOU PREPARE THAT

18 GAVE THIS STATEMENT BELIEVE TO MR MAHON

19 BELIEVE

20 ALL RIGHT BUT YOU SIGNED THE STATEMENT

21 SIGNED IT YES SIR

22 OKAY NOW WELL LET ME GET BACK TO MY ORIGINAL

23 QUESTION THEN DOES IT REFLECT THE RESULTS OF YOUR

24 INTERVIEWS OF HELENA STOECKLEY BETWEEN FEBRUARY 27TH

25 197 AND MARCH 1ST 1971
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WELL SIR LET ME READ THE LAST PARAGRAPH ON THIS

AND IT MIGHT SUM UP LOT OF THINGS IT MIGHT SAVE

LOT READING AFTER TALKING WITH HELENA IN REFERENCE

TO GIVING INFORMATION THAT IS DESIRED AND EXPLAINING

THE SITUATION TO HER SHE STILL REFUSES TO SUBMIT TO

NECESSARY INFORMATION THAT MAY ERASE SUSPICION FROM

HER TIS MY CONVICTION THAT SHE IS INVOLVED IN THE

MACDONALD CASE OR AT LEAST SHE THINKS SHE IS OR

IO THAT SHE IS DOING THIS JUST TO GET ALL THE ATTENTION

II THAT SHE CAN POSSIBLY GET

12 WELL THATS FINE MR BEASLEY BUT LET ME ASK YOU

13 TO LOOK AT THE FIRST PARAGRAPH FIRST LINE AND ASK

14 YOU WHETHER OR NOT IT SAYS BETWEEN FEBRUARY 27TH AND

15 MARCH 1ST 1971 INTERVIEWED MS HELENA STOECKLEY

16 AT NASHVILLE TENNESSEE ON SEVERAL OCCASIONS

17 DONT KNOW HOW IT GOT THERE SIR ONLY

18 INTERVIEWED HER WELL BY PHONE

19 THE COURT INTERPOSING WELL HE WANTS TO

20 KNOW IF THATS WHAT THE PAPER SAYS

21 THATS WHAT THE PAPER SAYS YES SIR

22 MR MURTAGH ARE YOU SAYING THATS NOT TRUE

23 IM SAYING THAT DID INTERVIEW HER WELL NOT

24 INTERVIEW HER REALLY IVE TALKED TO HER OVER THE

25 PHONE BUT ONE TIME IS THE ONLY TIME IVE BEEN IN
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NASHVILLE AND TALKED WITH HER AND THAT WAS WITH MR

MAHON

NO MR BEASLEY MY QUESTION IS HOW MANY TIMES YOU

WENT TO NASHVILLE

ONE TIME

YEAH DONT DISPUTE THAT WITH YOU BUT YOU KNOW

ITS YOUR STATEMENT ISNT IT THAT YOU INTERVIEWED

HER BETWEEN FEBRUARY 27TH AND MARCH 1ST 1971

10 YES SIR

11 OKAY THANK YOU NOW WITH RESPECT TO THE EVENTS OF

12 FEBRUARY 16TH 1970 WHICH YOU TESTIFIED ABOUT AT TRIAL

13 WERE THOSE EVENTS MORE FRESH IN YOUR RECOLLECTION IN

14 MARCH 1971 THAN THEY WERE AT THE TRIAL IN AUGUST

15
1979 DO YOU UNDERSTAND MY GUESTION

16 NO SIR REPEAT IT PLEASE

17 OKAY IN 1971 COULD YOU RECALL THE EVENTS OF

18 FEBRUARY 16TH 17TH 1970 BETTER THAN YOU COULD

19 RECALL THEM IN JULY AND AUGUST OF 1979

20 WOULD THINK SO YES SIR MOST OF THEM

21 SO
22 INTERPOSING BUT WILL SAY SIR DONT KNOW HOW

23 THAT SEVERAL OCCASIONS GOT IN THERE BUT IVE

24 ONLY BEEN AND INTERVIEWED HER ONE TIME IN NASHVILLE

25 ARE YOU SAYING YOU ONLY TALKED TO HER ON ONE DAY OUT
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OF THE FEBRUARY

INTERPOSING NO WE WER THERE WE WERE THERE

THREE DAYS

YEAH DID YOU TALK TO HER ON EACH DAY

TALKED TO HER EVERY DAY

THATS MY QUESTION

OH WELL SEE WHAT YOURE GETTING AT NOW

OKAY

10 YES SIR YES SIR

11 NOT HOW MANY TIMES DID YOU GO TO NASHVILLE OKAY

12 MR BEASLEY WITH RESPECT TO YOUR STATEMENT OF MARCH

13 1ST 1971 AND HERE IM REFERRING TO WHAT STOECKLEY

14 IS SAYING ABOUT THE EVENTS OF FEBRUARY 1970 DID YOU

15 NOT WRITE THAT SHE STATED THAT SHE HAS BEEN HAVING

16 DREAMS IN THE PAST FEW WEEKS THAT MAY INDICATE SHE

17 DID HAVE SOME KNOWLEDGE OF THE INCIDENT THATS ON

18 PAGE ONE THE SECOND PARAGRAPH IS THAT WHAT HELENA

19 TOLD YOU

20 YES IF ITS IN THERE YES SIR ILL HAVE TO AGREE

21 WITH THAT IM TRYING TO FIND IT

22 ITS IN THE FIRST PARAGRAPH ABOUT HALFWAY DOWN MR

23 BEASLEY DID SHE SAY THAT TO YOU

24 WELL LET ME START WITH THIS WELL HALFWAY WHERE

25 THINK YOURE TALKING ABOUT AFTER MAKING SEVERAL
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OTHER CONTACTS WITH MS STOECKLEY SHE STATED THAT

SHE WOULD TALK WITH ME ABOUT IT BUT NO ONE ELSE

WELL THAT ISNT MY QUEST4ON MR BEASLEY

WELL THOUGHT IF ID RE THAT ON DOWN WOULD RUN

INTO WHAT YOURE LOOKING FOR

THE COURT WELL YOURE ASKING HIM ABOUT THE

EVENTS WHICH APPARENTLY WERE RECORDED SUGGEST THAT

WE LET HIM READ WHAT HE RECORDED AND THEN HE COULD

10 ANSWER YOUR QUESTION

11 MR MURTAGH FINE YOUR HONOR

12 THE COURT JUST TAKE YOUR TIME AND READ YOUR

13 STATEINFLT

14 READING DOCUMENT SHE STATED THAT THE SHE DID NO

15 REMEMBER ANYTHING THAT HAPPENED ON THE NIGHT OF THE

16 MURDERS EXCEPT THAT SHE DID REMEMBER GETTING INTO

17 BLUE CAR SHE THOUGHT WAS MUSTANG THAT IT HELONGED

18 TO BRUCE FOWLER WHO WAS IN THE ARMY AT THE TIME

19 SHE STATAD THAT SHE REMEMBERS STARTING THE CAR AND

20 ACKING OUT OF THE DRIVEWAY AND AFTER THAT SHE

21 REMEMBERS NOTHING

22 MR MURTAGH WOULD YOU CONTINUE MR BEASLEY

23 AFTER ANOTHER MEETING WITH MS STOECKLEY SHE STATED

24 TO ME THAT SHE WOULD NOT LET ANYONE TAKE HER PRINTS

25 NOR WOULD SHE LET US HAVE ANY OF HER HAIR THEN
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ASKED HER IF SHE DIDNT HAVE ANYTHING TO DO WITH

THE ANYTHING TO HIDE WHY DID SHE OBJECT TO THIS

SHE UTATED THAT SHE WAS AFRAID THAT SHE MAY HAVE

VITNESAED THE MURDARS AND HAVE KNOWN THE PEOPLE

RHO WERE INVOLVED HE STATED THAT SHE HAS BEEN

HAVINQ DREAMS IN THE PAST FEW WEEKS THAT MAY INDICATE

SHE DID HAVE SOME KNOWLEDGE OF THE INCIDANT

ASKED HER IF SHE WOULD LIKE TO KNOW FOR SURE IF SHE

10 DID KNOW ANYTHING ABOUT IT AND SHE STATED THAT SHE

11 DID NOT

12
ASKED HER IF SHE KNEW NEGRO MALE BY THE

13 NAME OF COOK THAT WORKED IN THE MESS HALL AT FORT

14 BRAGG SHE STATED NO SHE DID SAY THAT SHE KNEW

15 NEGRO MALE BY THE NAME OF EDDIE THAT USED TO COME

16 OVER TO HER APARTMENT AT 1108 CLARK STREET AND SHOOT

17 UP HEROIN SHE STATED THAT THIS SUBJECT WAS IN THE

18 ARMY BUT DID NOT KNOW WHAT UNIT SHE FURTHER STATED

19 THAT HE ALWAYS WORE FATIGUE JACKET SHE STATED

20 THAT THE LAST PERSON SHE KNEW TO SEE HER ON THE NIGHT

21 OF THE 16TH OF FEBRUARY 1970 WAS GREG MITCHELL AND

22 THAT HE WAS THE ONE THAT GAVE HER THE MESCALINE THAT

23 SHE DROPPED THAT NIGHT

24 WHEN TOLD HER THAT THIS TYPE OF NARCOTIC

25 WOULD NOT CAUSE HER TO BLACK OUT AND IF IT DID SHE
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WOULD NOT STAY BLACKED OUT FOR THAT LONG THE

STATED THAT SHE KNEW THIS AND WAS AFRAID THAT SHE HAD

MENTAL BLOCK THAT MUST HAVE BEEN CAUSED BY SOME

AWFUL THING THAT SHE HAD SEEN THAT NIGHT

OKAY SO THATS WHAT STOECKLEY IS TELLING YOU

SHE IS TELLING ME THIS YES

OKAY SO SHES TELLING YOU THAT SHE KNOWS NEGRO

MALE BY THE NAME OF EDDIE WHO WEARS FATIGUE JACKET

10 YES SIR

11 OKAY AND SHES TELLING YOU THAT SHE THINKS SHE WAS

12
IN BLUE MUSTANG THAT BELONGED TO BRUCE FOWLER

13
YES SIR

14 OKAY NOW MR BEASLEY GOING OVER TO THE SECOND

15 PAGE THE FIRST FULL PARAGRAPH WOULD YOU READ THAT

16 PLEASE

17 ON THE SECOND PAGE THE NEXT FULL PARAGRAPH

18 IT SAYS STARTS OUT WITH GETTING BACK TO THE

19 MAC

20 INTERPOSING ALL RIGHT SIR TM BACK TO THE

21
MACDONALD THING AND HER ASSOCIATES ON THE DATE OF

22 THIZ INCIDENT ASKED HER WHO SHE WAS LIVING WITH

23
ND HER CLOSE FRIENDS SHE STATED SHE WAS LIVING

24
WITH CATHY SMITH WHO LIVED AT APARTMENT THREE

25
1108 CLARK STREET FAYETTEVILLE AND ANOTHER GIRL
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BY THE NAME OF DIANE HEDDEN CATHY SMITH HAS SINCE

IRIOVED TO HER HOME IN NEW JERSEY DIANE HEDDEN HAS

SINCE MARRIED SUBJECT BY THE NAME OF RAYMOND

CAZARES WHO AT

INTERPOSING WOULD YOU SPELL THAT FOR THE REPORTER

PLEASE

CAZARES SHE WHO AT THIS TIME IS SERVING

TIME IN THE NORTH CAROLINA PRISON FOR POSSESSION OF

10 HEROIN SHE STILL RESIDES IN THE FAYETTEVILLE AREA

11 SHE FURTHER STATES SHE WAS ACQUAINTED WITH SUBJECT

12 THE NAME OF DON MAY STILL BE IN THEBY HARRIS WHO

13 AREA HARRIS HAS BEEN DISCHARGED FROM THE ARMY
14 OKAY NOW GOING ON LITTLE BIT FURTHER YOU IN

15 THIS STATEMENT IF UNDERSTAND CORRECTLY YOUVE

16 PUT IN SOME OF YOUR OWN RECOLLECTIONS IS THAT

17 CORRECT

18 ILL HAVE TO GO DOWN FART AND READ SIR

19 WELL LET ME SHOW YOU WITH RESPECT TO THE SPECIFIC

20 INTERPOSING WELL THE LAST PARAGRAPH WILL SAY

21 YES DID

22 OKAY WELL WELL GET TO THE LAST PARAGRAPH IN

23 MINUTE OKAY ON THE THIRD PAGE MR BEASLEY THE

24 TOP OF THE PAGE WOULD YOU READ WHAT HELENA STATED TO

25 YOU THERE IT STARTS OUT WITH
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INTERPOSING YES SIR BUT THE LAST PARAGRAPH ON

THE SECOND PAGE COULD READ THAT OR SHOULD

WELL YOU DONT HAVE TO MR BEASLEY IF YOU WANT

T0
INTERPOSING WOULD LIKE TO

GO AHEAD BUT IM ASK ABOUT THE FIRST PARAGRAPH

ON THE THIRD PAGE

INTERPOSING ALL RIGHT SIR

10 HELENA STATED TO ME

II INTERPOSING HELENA STATED TO ME THAT SHE HAS

12 BEEN HAVING DREAMS FOR THE PAST FEW MONTHS THAT MAY

13 INDICATE SHE KNOWS SOMETHING ABOUT THIS CASE

14 ASKED HER THEN WHAT TYPE OF DREAMS SHE HAD BEEN HAVING

15 SHE STATED TO ME THAT SHE HAD DREAMS OF SEEING PEOPLE

16 STRUGGLING AND THAT SHE NOTICED VIOLENCE BEING

17 ADMINISTERED AND THAT SHE DREAMED OF SEEING LOT OF

18 BLOOD THEN ASKED HER IF SHE THOUGHT THAT

19 MACDONALD HAD ANYTHING TO DO WITH THE MURDERS SHE

20 STATED THAT SHE THOUGHT HE MAY HAVE BUT SHE DOES NOT

21 KNOW THEN ASKED HER WHY SHE THOUGHT ANYONE EXCEPT

22 MACDONALD WOULD DO THIS SHE STATED THAT THE ONLY

23 ZEASON SHE COULD THINK OF WAS THAT PERHAPS SOMEONE

24 THAT MACDONALD WAS TREATING WANTED DISCHARGE FROM

25 THE ARMY AND MACDONALD WOULD NOT HELP HIM TO GET IT
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OKAY MR BEASLEY IF YOU COULD SKIP DOWN ONE TWO

THREE PARAGRAPHS TO THE NEXTTOTHELAST PARAGRAPH

WHICH STARTS OUT AFTER THE NIGHT OF THE MACDONALD

INCIDENT AND BEFORE YOU GET TO THAT MR BEASLEY

MY QUESTION IS IS THIS PART OF YOUR STATEMENT YOUR

RECOLLECTION OF WHAT YOU DID IN FEBRUARY 1970

READING DOCUMENT KZTR THE NIGHT OF THE MACDONALD

INCIDENT TALKED PICKED HELENA STOECKLEY UP

10 FOR QUESTIONING IN REFERENCE TO THIS

11 OKAY STOP RIGHT THERE IF YOU WOULD MR BEASLEY

12 THATS YOU TALKING ABOUT YOUR RECOLLECTION

13 THIS IS ME ITS GOT

14 INTERPOSING OKAY AND

15 TO BE COMING FROM ME

16 YOUR RECOLLECTION OF EVENTS OF FEBRUARY 1970 AS

17 RECALLED BY YOU IN MARCH OF 1971 CORRECT

18 YES

19 OKAY PLEASE CONTINUE

20 READING DOCUMENT TALKED WITH HER IN REFERENCE

21 TO THE CASE AND SHE WAS IN JOYFUL MOOD AND JOKED

22 ABOUT HER ICE PICK THEN TOLD HER THAT THIS WAS

23 SERIOUS SITUATION

24 THE COURT INTERPOSING IM SORRY SHE WAS

25 IN JOYFUL MOOD
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THE WITNESS YES SIR

THE COURT AND WHAT

THE WITNESS ABOUT HER ICE PICKU

THE COURT OH JOKED

THEN TOLD HER THAT THIS WAS SERIOUS SITUATION AND

TO ACT THAT WAY AT THIS TIME SHE DID NOT STATE TO

ME THAT SHE COULD NOT REM WHAT HAPPENED ON THAT

NIGHT DONT BELIEVE THE QUESTION CAME UP SHE

10
TOLD ME OF SEVERAL OCCASIONS IN THE FAYETTEVILLE

11
AREA THAT PERSONS FITTING THE DESCRIPTION OF THE

12
SUSPECTS LIVED THAT THESE PLACES WERE RAIDED AND

13
SEVERAL SUSPECTS WERE PICKED UP AND QUESTIONED SOME

14
OF THE MOST LIKELY ONES WERE TURNED OVER TO THE FBI

15
FOR FURTHER INVESTIGATION

16
WAS THAT STATEMENT CORRECT AT THE TIME YOU MADE IT

17
MR BEASLEY

18
TO THE BEST OF MY KNOWLEDGE IT WAS SIR

19 OKAY JUST SO WE CAN BE LEAR ABOUT THIS YOURE

20 SAYING AT THIS TIME SHE DID NOT STATE TO ME THAT

21
SHE COULD NOT REMEMBER WHAT HAPPENED ON THAT NIGHT

22 RIGHT

23
THAT SHE DID NOT TELL ME THAT

24
WELL THATS WHAT IT SAYEJIERE ISNT IT AT THIS

25
TIME SHE DID NOT STATE TO ME THAT SHE COULD NOT
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REMEMBER WHAT HAPPENED ON THAT NIGHT

WELL IM TRYING TO RECALL THAT TOO SHE

INTERPOSING WELL MY QUES

THE COURT INTERPOSING YOU JUST READ THAT

DIDNT YOU

THE WITNESS YES SIR IF ITS ON THERE

SAID IT SIR

MR MURTAGH OKAY SO

10 INTERPOSING IM NOT GOING TO DISAGREE WITH THAT

11 ALL RIGHT SO YOURE SAYING THAT ON THE NIGHT OF

12 WHENEVER IT IS YOU PICKED HER UP FEBRUARY 18TH

13 1970 RIGHT

14 THATS CORRECT

15 THAT SHE DID NOT TELL YO THAT SHE COULD NOT REMEMBER

16 WHERE SHE WAS THAT NIGHT AND THATS IS THAT

17 TRUE

18 THATS WHAT THATS WHAT SAID HERE YES SIR

19 WELL MY QUESTION IS IS TRUE

20 THATS TRUE

21 INTERPOSING OKAY

22 ACCORDING TO THIS NOW IM HAVING TO GO BY THIS

23 MY MEMORY IS

24 INTERPOSING OKAY FINE BUT LET ME ASK YOU MR

25 BEASLEY WHEN YOU MADE THIS STATEMENT IN MARCH 1971
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THE EVENTS MUST HAVE BEEN FAIRLY FRESH IN YOUR

RECOLLECTION

WELL TOO HAD TALKED TO HER LATER ON MANY OCCASIONS

AFTER THIS HAPPENED

WELL BUT MR BEASLEY MY QUESTION IS IN MARCH OF

1971 COULDNT YOU REMEMBER THE EVENTS OF FEBRUARY

1970 BETTER THAN YOU COULD IN JULY OR AUGUST OF

1979

10
THE COURT HES ANSWERED THAT AND SAID YES

11
MR MURTAGH OKAY

12
MR MURTAGH OKAY MRBEASLEY YOUR NEXT

13
STATEMENT THERE IS DONT BELIEVE THE QUESTION CAME

14 UP IS THAT CORRECT IN OTHER WORDS

15 INTERPOSING YES SIR

16 SO IN OTHER WORDS YOU DIDNT ASK HER WHERE SHE WAS

17 THAT NIGHT THE NIGHT OF THE MURDERS

18 YES SIR DID ASK HER THAT NIGHT WHERE SHE WAS

19
THATS WHY THIS HAS GOT ME LITTLE BIT CONFUSED

20 BECAUSE ASKED HER THE NIGHT PICKED HER UP

21
ASKED HER WHAT SHE DID SHE HAVE ANYTHING TO DO

22 WITH IT

23 INTERPOSING WELL

24
SHE SAID THAT SHE SAID THAT SHE COULD NOT REMEMBER

25 BEING THERE BUT VAGUELY SHE SAW THIS IN HER MIND NOW
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THIS STATEMENT HERE MUST HAVE SAID IT BECAUSE

ITS HERE

BUT MR BEASLEY YOU KNOW DONT BELIEVE THE

QUESTION CAME UP THATS YOUR STATEMENT RIGHT

UNHHUNH RIGHT

OKAY NOW DIDNT YOU TESTIFY AT THE TRIAL ON VOIR

DIRE THATS OUTSIDE THE PRESENCE OF THE JURY

AND COUNSEL THIS IS AT 5741 AND 42 IN THE

10 TRANSCRIPT IN 1979 THAT UPON STOPPING HELENA

11 STOECKLEY ON THE MORNING OF FEBRUARY 18TH 1970 IN

12 THE PRESENCE OF THE QUOTE OTHER SUSPECTS THAT YOU

13 SAID SO TOOK HER TO MY CAR AND ASKED HER HAD SHE

14 HEARD ABOUT THIS INCIDENT AT FORT BRAGG SHE SAID

15 SHE HAD AND SAID QUOTE WELL HELENA ACCORDING

16 TO THE INFORMATION WEVE GOT YOU AND THESE PEOPLE

17 YOU ARE WITH FIT THE DESCRIPTION THAT WAS GIVEN OUT

18 END QUOTE

19 SAID NOW IM GOING TO ASK YOU STRAIGHT OUT

20 KNOW YOU AND YOU KNOW URN WANT TO ASK YOU TO TELL

21 THE TRUTH THEN YOU SAID SHE BACKED OFF AND HUNG

22 HER HEAD SHE SAYS IN MY MIND IT SEEMS SAW THIS

23 THING HAPPEN BUT SHE SAYS NI WAS HEAVY ON

24 MESCALINE AND SHE WOULD RIOT COMMIT HERSELF ANY

25 URTHER DO YOU RECALL THAT TESTIMONY
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YES SIR

WELL MR BEASLEY MY QUESTION IS WHY ISNT THAT IN

YOUR STATEMENT OF MARCH 1971

DONT KNOW SIR

OKAY IS THERE ANY REASON WHY YOU VOULDNT HAVE TOLD

THE CID THIS IN

NO ASSISTED THEM IN ANY WAY COULD WENT ALL

THE WAY WITH THEM

10 NOW IN MARCH OF 1971 DI YOU STATE THAT YOU

11
ASKED HELENA WHO HER ASSOCIATES ON THE DATE OF THE

12
INCIDENT HAD BEEN

13 WELL YES SIR SUPPOSE DID DONT SEE IT HERE

14 BUT IF ITS HERE ILL HAVE TO AGREE WITH IT

15 OKAY MR BEASLEY DID YOU TESTIFY AGAIN GOING

16
BACK TO THE TRIAL ON VOIR DIRE WITH RESPECT TO THE

17 INCIDENT IN WHICH YOU STOPPED HELENA STOECKLEY ON

18 FEBRUARY 18TH 1970 THAT YOU SAID GOT THE NAMES

19 OF THE OTHER PEOPLE THAT WAS IN THE CAR WITH HER

20 CALLED CID AT FORT BRAGS AND TOLD THEM THAT HAD

21 SOME SUSPECTS IN CUSTODY THAT FIT THE DESCRIPTION

22 WOULD THE POLICE COME DOWN BELIEVE THAT WAS ABOUT

23 230 AND AT 430 OR ALMOST DAYLIGHT NOBODY EVER COME

24 OR EITHER RETURNED MY CALL RELEASED THESE PEOPLE

25 AND LET THEM GO AND THEN YOU WERE ASKED DID YOU
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EVER SEE ANY OF THEM AGAIN OTHER THAN HELENA

STOECKLEY AND YOUR ANSWER WAS NEVER DO YOU

RECALL THAT

NODS HEAD AFFIRMATIVELY

IS THAT IN YOUR STATEMENT OF MARCH 1971

GUESS SUPPOSE IT IS

WELL COULD YOU POINT IT OUT TO US PLEASE

WITNESS REVIEWS STATEMENT CAN YOU SORT OF POINT

10 IT OUT TO ME WHERE IT MIGHT BE ON THERE SIR

11 WELL MR BEASLEY DONT THINK ITS IN YOUR

12 STATEMENT BUT YOURE YOU KNOW PLEASE TAKE LOOK

13 AND SEE IF IM WRONG

14 DONT SEE IT BUT SHE THAT STATEMENT WAS

15 MADE YES SIR

16 IM SORRY SIR

17 THE STATEMENT WAS MADE MADE THAT STATEMENT DID

18 BUT DONT BELIEVE ITS IN HERE

19 WELL YEAH OKAY WELL THERE AGAIN WELL IM

20 SORRY IVE ASKED THAT QUESTION

21 WOULD IT BE TRUE STATEMENT THAT IN MARCH OF

22 1971 YOU DIDUT KN OF YUR OWN KNOW2EDQE WHO VAS IN

23 HELENA STOECKLEYS COMPANY ON THE NIGHTS OF PEBRUARY

24 16TH AND 17TH OR THE 18TH7

25 TO MY OWN PERSONAL KNOWLEDGE ONLY KNEW TWO PEOPLE
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THAT WAS IN THE CAR

NOW LETS TALK ABOUT ONE NIGHT AT TIME FEBRUARY

THE 16TH

PEBRUARY 16TH 1970 AT ABOUT ELEVEN PM OR CLOSE

TO IT NEAR ELEVEN OCLOCK THIS BLUE MUSTANG PULLED

INTO THE DRIVEWAY BESIDE THE VILLAGE SHOP ON TOP OF

HAMONT HILL THERE WAS BLACK MAN SITTING ON THE

RIGHT FRONT AND HE GOT OUT OF THE CAR PULLED THE

10
SEAT UP AND HELENA GOT OUT OF THE CAR WENT INTO

11
THE VILLAGE SHOP WAS IN THERE JUST SHORT WHILE

12
AND CAME BACK OUT GOT INTO THE CAR AND THEY DROVE

13
OFF

14 OKAY NOW MR BEASLEY IS THAT IN YOUR MARCH 1971

15
STATEMENT

16
IM NOT SURE DONT DONT KNOW

17
WELL PLEASE TAKE LOOK AND SEE IF YOU CAN FIND IT

18
BUT PAUSE

19
MR ONEILL YOUR HONOR IF IT WILL HELP MOVE

20 THINGS ALONG WILL STIPULATE THAT IT IS NOT IN

21
THAT STATEMENT

22
THE COURT ALL RIGHT THAT WILL SATISFY YOU

WONT IT
23

24
MR MURTAGH YES YOUR HONOR

25
MR MURTAGH ONE QUEST ON THAT DID YOU TESTIFY
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TO THAT AT TRIAL MR BEASLEY

INTERPOSING YES SIR

EITHER IN FRONT OF THE JURY

INTERPOSING TESTIFIED IN DONT REMEMBER IF

IT WAS IN FRONT OF THE JURY OR NOT

INTERPOSING OKAY ALK RIGHT

BUT DID MAKE THE STATEMENT IN COURT YES SIR

WELL YES KNOW YOU TESTIFIED BUT MY QUESTION MR

10 BEASLEY IS WTH RESPECT TO THE NIGHT OF THE 16TH

11 OF FEBRUARY

12 INTERPOSING YEAH

13 WHEN YOU WERE ON SURVEILLANCE DUTY RIGHT

14 OH WELL NOW IM NOT SURE ABOUT THAT NOW IM NOT

15 SURE THAT TESTIFIED TO THAT IN COURT

16 YEAH WELL COUNSEL MAY USAGREE BUT DONT BELIEVE

17 YOU TESTIFIED TO THAT EITHER ON VOIR DIRE OR IN THE

18 PRESENCE OF THE JURY

19 WELL IM NOT REALLY SURE WHETHER DID OR NOT

20 WONT SAY YES OR NO

21 WELL DO YOU THINK YOU MIGHT HAVE TESTIFIED TO THE

22 NIGHT OF FEBRUARY 16TH 1970

23 MAY HAVE TOLD SOMEONE APPARENTLY DID BECAUSE

24 YOURE READING IT BUT DONT RECALL WHETHER IT WAS

25 IN COURT OR NOT JUST DONT KNOW SIR
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OKAY YOURE HAVING TROUBLE REMEMBERING WHETHER YOU

TESTIFIED ABOUT THAT OR

INTERPOSING YEAH HAYC SOME TROUBLE REMEMBERING

THINGS YES SIR

OKAY

THE COURT IF YOU ARE QUESTIONING HIM ABOUT

SOME FORMER TESTIMONY WHY DONT YOU SHOW HIM HIS

TESTIMONY THAT WILL REFRESH HIS RECOLLECTION MAYBE

10 MR MURTAGH YOUR HONOR ID BE HAPPY TO DO

11 THAT AND WHAT IM SAYING IS

12
THE COURT INTERPOSING YOU KNOW PRESIDED

13 OVER THAT TRIAL AND HAVE VAGUE RECOLLECTION THAT

14
THIS MAN TESTIFIED BUT COULDNT TELL YOU RIGHT THIS

15
MINUTE ON WHOSE SIDE HE TESTIFIED MUCH LESS ANYTHING

16 HE SAID

17 MR MURTAGH WELL YOUR HONOR IN THE INTEREST

18 OF MOVING ALONG UNLESS COUNSEL WOULD OBJECT MR

19 BEASLEY TESTIFIED ABOUT THE NIGHT OF FEBRUARY 18TH OR

20 THE MORNING OF FEBRUARY 18TH NOT AT ALL ABOUT

21 FEBRUARY 15TH

22 ONEILL SO STIPULATED

23 WELL SIR LET CAN SAY ONE THING

24 MR MURTAGH SURE

25 BELIEVE TOLD SOMEBODY IN COURT ABOUT THAT ABOUT
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FEBRUARY 16TH THAT HAD DONT KNOW IF ITS

ON DONT KNOW IF IT WAS BEFORE THE JURY OR WHO

BUT IT SEEMS TO ME THAT DID

THE COURT WELL THEY AGREE THAT YOU DIDNT

TESTIFY TO IT AT ALL NOW SO WERE PAST THAT THINK

YES SIR WELL ALL RIGHT SIR

THE COURT JUST FOR CURIOSITY WHOSE SIDE DID

YOU TESTIFY ON AT THAT TRJAL

10 THE WITNESS THE DEFENSE HAD ME SUBPOENAED

11 THE COURT MEAN WHO SUBPOENAED YOU THEN

12 THE WITNESS THE DEFENSE SUBPOENAED ME

13 THE COURT ALL RIGHT

14 MR MURTAGH NOW MR BEASLEY AND HERE AGAIN

15 LET ME SHOW YOU YOUR TESTIMONY AT THE TRIAL DID

16 YOU TESTIFY IN THE PRESENCE OF THE JURY THAT WHEN YOU

17 STOPPED HELENA STOECKLEY ON THE MORNING OF FEBRUARY

18 18TH 1970 QUOTE THERE WAS BLACK MALE IN HER CAR

19 WITH HER IT WAS AN OLD CONVERTIBLE LOOKING CAR AND

20 IT WAS PLYMOUTH BUT IM NOT SURE THERE WERE AT

21 LEAST THREE WHITE MALES IN THE CAR WITH HER

22 DO YOU RECALL THAT TESTIMONY

HI 23 YES SIR REMENIBER GIVING THAT STATEMENT YES SIR

24 WELL DO YOU REMEMBER TES TO THAT

25 WELL WHETHER TESTIFIED TO IT OR NOT DONT KNOW
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BUT IM SURE MUST HAVE IM NOT SURE WHETHER IT

WAS IN COURT OR WHERE

WELL LET ME SHOW YOU THE TRANSCRIPT PAGE FIFTY

EIGHT THIRTYSIX 5836 AND ASK YOU IF THAT

REFRESHES YOUR RECOLLECTION COUNSEL HANDS SAME TO

WITNESS WHO PERUSES SAME

YES SIR DID SIR

OKAY WAS THAT STATEMENT TRUE AT THE TIME YOU MADE

10
IT IN 1979 TO THE BEST OF YOUR RECOLLECTION

TO THE BEST OF MY KNOWLEDGE YES SIR

12 OKAY DO YOU HAVE YOUR ARCH 1971 STATEMENT IN FRONT

13
OF YOU SIR

14 YES SIR

15 OKAY IS IT IN THERE MARCH 1971 IS THERE

16 ANYTHING LET ME REPHRASE THE QUESTION IS THERE

17 ANYTHING IN YOUR MARCH 1971 STATEMENT IN WHICH YOU

18 TELL ABOUT STOPPING HELENA STOECKLEY ON FEBRUARY 18TH

19 IN ANY CAR IN ANYBODYS CAR

20 HAVENT SEEN IT IN THIS STATEMENT HERE NO SIR

21 MR MURTAGH WILL COUNSEL AGREE THAT ITS NOT

22 THERE

23 MR ONEILL SO STIPULATED

24 MR MURTAGH NOW AT THE TRIAL MR BEASLEY DO YOU

25 RJCALL BEING SHOWN DEFENDANTS EXHIBIT NINETY 90
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DEFENDANTS EXHIBIT NINETY 90 WHICH IS THE

COMPOSITE DRAWING OF THE WHITE MALE WITH THE

CRUCIFIX DO YOU RECALL THAT COUNSEL HANDS SAME

TO WITNESS WHO PERUSES SAME

REMEMBER SEEING THESE YES SIR

OKAY TAKE LOOK AT THE TRANSCRIPT PAGE FIFTY

EIGHT FIFTYSIX 5856 THATS IN FRONT OF YOU SIR

IF THAT WILL HELP REFRESH YOUR RECOLLECTION

10 WITNESS PERUSES SAME

11 OKAY NOW DO YOU RECALL MR BEASLEY BEING ASKED

12 BY MR SMITH IN THE PRESENCE OF THE JURY ALL RIGHT

13 NOW MR BEASLEY WILL ASK YOU IF YOU WILL DESCRIBE

14 WHAT THIS OBJECT IS THAT YOU HAVE EXAMINED AND

15 YOU SAID ITS ONE OF THE ITS PICTURE OF ONE

16 OF THE SUSPECTS QUESTION IS IT DRAWING ITS

17 DRAWING OF ONE OF THE SUSPECTS

18 DO YOU RECALL THAT

19 SIR CANT RECALL IT EM JUST THERES SOME

20 TIME LAPSE THERE AND JUST LIKE SAY MY MEMORY

21 IS NOT THAT GOOD

22 WELL MR BEASLEY YOU KNEW DON HARRIS DID YOU NOT

23 IN 1970

24 THE COURT IM SORRY COUNSELLOR WE HAD

25 LITTLE EXCHANGE OF CLERKS HERE AND LOST THAT LAST
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COULD YOU JUST TELL ME WHAT YOU ASKED HIM AND WHAT

HE SAID AND SUBJECT TO HIS APPROVAL

MR MURTAGH OKAY BELIEVE WAS ASKING THE

WITNESS DID HE RECALL BEING SHOWN THE COMPOSITE

THE COURT YEAH YOU SAID THAT

MR MURTAGH AND THEN THINK ASKED HIM

JUDGE WHETHER HE WAS HAVING TROUBLE ANSWERING IT

AND ASKED HIM WHETHER HE KNEW DON HARRIS IN 1970

10
THE COURT UNHHUNH YEAH

11
MR MURTAGH OKAY THAT WAS MY QUESTION

12
KNEW OF HIM YES SIR BUT

13
MR MURTAGH SO WHERE LID YOU KNOW HIM FROM MR

14 BEASLEY

15
HE ASSOCIATED WITH HE1ENA AND WITH THE DRUG GROUP

16 UP THERE IN THE HAMONT HILLS SECTION OF FAYETTEVILLE

17 OKAY NOW YOU KNEW THIS BEFORE THE MURDERS

18 WELL KNEW IT WAS HARRIS YES BECAUSE SHE SHE

19
HAD TOLD ME AND ONLY KNEW HIM BY WHAT SHE HAD TOLD

20 ME HELENA

21 OKAY BUT IN OTHER WORDS BASED ON YOUR OBSERVATION

22 YOU SAW AT SOMETIME PRIOR TO THE MURDERS AN INDIVIDUAL

23
WHICH WAS LATER IDENTIFIED TO YOU BY STOECKLEY AS DON

24
HARRIS

25
THAT SHE IDENTIFIED AS DOP HARRIS YES
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DID YOU EVER SEE HIM AFTER THE MURDERS

TO MY KNOWLEDGE IVE NEVER SEEN HIM AGAIN

OKAY DO YOU RECALL TEL SPECIAL AGENT MAHON OF

THE CID IN BELIEVE MACH OF 1971 THAT DON HARRIS

WAS BACK IN TOWN AND MAHON WAS TRYING TO INTERVIEW

HIM DO YOU RECALL THAT

NO SIR

WELL WOULD YOU DISPUTE THAT YOU DID THAT

10 WOULDNT DISPUTE IT BUT DONT

11 INTERPOSING BUT YOU JU HAVE NO RECOLLECTION

12 DONT RECALL IT

13 OKAY MR BEASLEY WITH RESPECT TO DEFENSE EXHIBIT

14 NINETYTWO 92 THE INDIVIDUAL WITH THE BAD SKIN

15 DO YOU RECALL BEING SHOWN THAT AT THE TRIAL

16 COUNSEL HANDS SAME TO WITNESS WHO PERUSES SAME

17 YES SIR RECALL THIS ONE

18 OKAY AND DO YOU RECALL FURTHER BEING ASKED BY MR

19 SMITH IN REFERENCE TO YOUR STOPPING OF HELENA

20 STOECKLEY ON FEBRUARY 18TH 1970 OKAY TIME FRAME

21 QUESTION DO YOU KNOW THE NAME OF THAT INDIVIDUAL

22 ANSWER YES SIR WHAT WAS HIS NAME ANSWER HIS

23 LAST NAME WAS MAZEROLLE QUESTION YES SIR

24 QUESTION MAZEROLLE ANSWER YES SIR DO YOU KNOW

25 HIS FIRST NAME YES SIR GOT IT HERE WOULD IT
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REFRESH YOUR RECOLLECTION IF ASKED YOU IF HIS NAME

WAS ALLEN ANSWER THATS IT ALLEN MAZEROLLE

ALLEN MAZEROLLE YES SIR

OKAY NOW DO YOU ALSO RECALL TESTIFYING AND

YOU HAVE THE TRANSCRIPT IN FRONT OF YOU IF YOUD

LOOK AT PAGE 5859 AND 5869 BY MR BLACKBURN THE

PROSECUTOR UWHEN WAS THE LAST TIME YOU SAW MR

MAZEROLLE ANSWER CAN LOOK AT MY RECORDS AND

10
TELL YOU QUESTION APPROXIMATELY ANSWER

11
ABOUT 1970 69 OR 70 ARRESTED HIM WITH ABOUT

12
FIFTEEN THOUSAND DOLLARS WORTH OF LSD DO YOU RECALL

13
THAT

14
YES SIR

15
QUESTION HOW MANY TIMES DID YOU SEE HIM IN YOUR

16
CAREER ANSWER IN MY CAREER ABOUT HALF DOZEN

17
TIMES DO YOU RECALL THAT

18 TRUE

19 NOW MY QUESTION MR BEASLEY IS ISNT IT FACT

20 THAT AT THE TRIAL YOU TESTIFIED THAT ONE OF THE

21
INDIVIDUALS THAT WAS IN HELENA STOECKLEYS PRESENCE

22 ON THE MORNIAG OF EBRUARY 18TH WHEN YOU STOPPED THE

23 CAR WAS THE INDIVIDUAL IN THIS COMPOSITE DRAWING WHO

24 YOU KNEW TO BE ALLEN MAZEROLLE

25 DONT RECALL SAYING THA HE VAS IN THE CAR THAT
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STOPPED DONT RECALL SAYING THAT

WASNT HE IN STOECKLYS PRESENCE

NO NOT AT THE TIME STOPPED HER NO WIR

OKAY

BASICALLY ILL GO BACK HERE INTO THE TIME LAPSE

HAD TO GO MAINLY ON HIS IDENTIFICATION AS TO WHAT

STOECKLEY HAD TOLD ME SHE SAID THIS WAS ALLEN

I4AZEROLLE

10 OKAY SO IN OTHER WORDS YOUR TESTIMONY AT THE TRIAL

11 THAT MAZEROLLE WAS ONE OF THE SUSPECTS DIDNT MEAN

12 THAT YOU SAW MAZEROLLE IN STOECKLEYS PRESENCE

13 DO YOU UNDERSTAND MY QUESTION

14 RIGHT THE ONLY TIME EYER RECALL SEEING HIM IN

15 STOECKLEYS PRESENCE WAS THE NIGHT BUSTED HIM FOR

16 THE LSD

17 OKAY BUT YOU KNEW WHAT I4AZEROLLE LOOKED LIKE

18 BECAUSE YOU HAD ARRESTED HIM

19 WELL KNEW AT THAT TIME BUT OVER PERIOD OF TIME

20 THERES BEEN HUNDREDS SO YOU KNOW ITS

21 INTERPOSING YEAH UNDERSTAND THAT MR BEASLEY

22 BUT WITH RESPECT TO SAY JANUARY 28TH 1970 WHICH

23 IS BELIEVE THE DATE YOU ARRESTED MAZEROLLE IS

24 THAT CORRECT

25 RIGHT
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AND SAY FEBRUARY 17TH OR 18TH OF 1970

INTERPOSING OF COURSE COULD HAVE IDENTIFIED HIM

IN THAT LENGTH OF TIME

QUESTION IS DID YOU SEE ALLEN KAZEROLLE IN

HELENA STOECKLEYS PRESENCE ON THE MORNING OF

FEBRUARY 18TH

INTERPOSING NO IX
1970

10
NOT TO MY KNOWLEDGE DID NOT SEE HIM

11
DID YOU SEE DON HARRIS IN HELENA STOECKLEYS

12
PRESENCE

13
TO MY KNOWLEDGE CAN RECALL JUST CANT

14
RECALL

15
HOW ABOUT DWIGHT SMITH

16
DWIGHT SMITH WAS NOT THERE NO SIR

17
NOW WHAT DAY ARE WE TALKING ABOUT

18 FEBRUARY 18TH HE WAS NOT IN THE CAR THERE WAS

19 ANOTHER BLACK MAN THAT WAS THERE BUT IT WAS NOT

20 DWIGHT SMITH

21
OKAY AND WHAT ABOUT BRUCE FOWLER DID YOU KNOW HIM

22 CASUALLY KNEW HIM FROM REPUTATION FROM STOECKLEY

23 OKAY AND GREG MITCHELL

24 GREG MITCHELL KNEW HIM YES SIR

25 WAS HE THERE ON FEBRUARY 18TH
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ON FEBRUARY 18TH TO THE BEST OF MY KNOWLEDGE HE WAS

TBEZE

IEWAS THERE

YES SIR

QKAY SO YOU COULD YPU COULD TESTIFY THAT GREG

I4ITCHELL WAS IN HER PRESENCE ON FEBRUARY 28TH

NODS HEAD AFFIRMATIVELY

NOW HELENA STOECKLEY HAD TOLD YOU ON MARCH 1ST

1971 HAD SHE NOT THAT THE LAST PERSON THAT SHE

11 RECALLED SEEING ON THE NIGHT OF FEBRUARY 16TH WAS

12 GREG MITCHELL

13 CORRECT

14 OKAY NOW WHO DID YOU IN STOECKLEYS PRESENCE

15 ON THE NIGHT OF FEBRUARY 16TH THAT YOU CAN RECALL

16 JUST THE TWO THAT CAN IDENTIFY IT WAS FLWIGHT SMITH

17 AND HELENA STOECKLEY HERSELF

18 OKAY SO DWIGHT SMITH WAS IN HER PRESENCE ON THE

19 NIGHT OF FEBRUARY 16TH CORRECT

20 YES SIR

21 BUT THE BLACK MALE IN THE CAR ON THE MORNING QF

22 FEBRUARY 18TH WAS NOT DWIGHT SMITH

23 WAS NOT DWIGHT SMITH NO SIR

24 OKAY DIDNT STOECKLEY DENTIFY COMPOSITE NUMBER

25 NINETYONE 91 AS DWIGHT SMITH IN YOUR INTERVIEWS
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WITH MR GUNDERSON

WELL DONT RECALL SIR DONT RECALL

REALLY DONT BUT THIS DOES NOT RESEMBLE DWIGHT

SMITH INDICATING COMPOSITE DRAWIZWJ

THE COURT ALL RIGHT THAT BRINGS US TO THE

END OF THIS HEARING DAY AND WELL RECONVENE TOMORROW

MORNING AT 930 TAKE RECESS UNTIL THEN

WITNESS EXCUSED TEMPORARILY 432 PM
10 OVERNIGHT RECESS

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25 L0L84ETO
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CERTIFICATE
ELLEN OAKLEY HAVIN3 BEEN APPOINTED OFFICIAL

COURT REPORTER FOR THE AFORESAID SESSION OF UNITED STATES

DISTRICT COURT FOR THE EASTERN DISTRICT OF NORTH CAROLINA

RALEIGH DIVISION DO HEREBY CERTIFY THAT THE HEARING IN

THE MATTER OF UNITED STATES OF AMERICA VERSUS JEFFREY

MACDONALD WAS HELD BEFORE THE HONORABLE DUPREE JR
AT THE UNITED STATES POST OFFICE AND COURTHOUSE

10 MAGISTRATES COURTROOM 6TH FLOOR 310 NEW BERN AVENUE

11 RALEIGH NORTH CAROLINA ON WEDNESDAY SEPTEMBER 19 1984

12 AT 1000 AM THAT REPORTED THE PROCEEDINGS IN SAID

13 MATTER AND THAT SAME WAS TRANSCRIBED BY ME AND THAT THE

14 FOREGOING PAGES NUMBER THROUGH 253 CONSTITUTE TRUE

AND CORRECT TRANSCRIPTION OF THE RECORD OF THE PROCEEDINGS

16 IN SAID CAUSE

17 IN WITNESS WHEREOF HAVE HERETO AFFIXED MY HAND

18 THIS 1ST DAY OF OCTOBER 1984

19

20

ELLEN OAKLEY21

COURT REPORTER
22

23

24

25
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